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A la Casa Consistorial de la Vila de Valldemossa, a 10 de setembre de 2007 essent 
les 19,00 hores, es reuneix l’Ajuntament en Ple al objecte de celebrar sessió 
pública ordinària en primera convocatòria baix la Presidència del Sr. Batle D. 
Jaume Vila Mulet i l’assistència dels Srs. Concejals citats prèviament en forma, D. 
Gregorio Estarellas Mas, Primer Tinent de Batle;  D. Francisco José Mulet Jimenez, 
Segon Tinent de Batle; D. Nadal Torres Bujosa, tercer Tinent de Batle; D. Antonio 
Javier Colom Colom, D. Francisco Boscana Ripoll, D. Felio Bauzá Martorell, D. 
Miguel Torres Bujosa, i Dª. Natividad Estaras Tobín assistits per la Secretaria 
Ventura Montaner Alonso. 

 
Declara oberta la sessió per el Sr. Batle es demana als Senyors Concejals si estan 
d’acord amb les actes dels plens celebrats els dies 09 de juliol, 31 de juliol i 20 
d’agost de 2007 les quals s’aproven per unanimitat 
En primer lloc el Sr. Batle informa que el punt de l’ordre del dia referent a la 
Mocio  que es passarà a tractar abans del punt de Precs i preguntes. 
RESOLUCIONS DE BATLIA  
Després de la seva lectura la Corporació es dona per assabentada dels decrets 
emesos des de l’anterior sessió. 

 
NOMENAMENT DE REPRESENTANTS VOCALS CONSORCI D’AIGÜES 

A continuació la Corporació es dona per assabentada del nomenament dels regidors 
representants de l’Ajuntament en el Consorci d’Aigües i donen la seva conformitat 
Les persones que representaran a l’Ajuntament al Consorci d’Aigües son les 
següents: 
Per part de l’equip de Govern 
Batle D. Jaume Vila Mulet 
1er Tinent  de Batle Sr. D. Gregorio Estarellas Mas  
2on Tinent  de Batle Sr. D.  Francesc J. Mulet Jimenez 
3er Tinent de Batle Sr. D. Nadal Torres Bujosa 
Per part del Grup municipal del P.P 
Titular Sr. D. Miquel Torres Bujosa 
Suplent Sr. D. Felio Bauzá Martorell 
 
REPRESENTANTS DEL GRUP MUNCIPAL DEL P.P. 
A continuació la Corporació es dona per assabentada de l’escrit del Partit Popular 
de nomenament dels representants en comissions i orgues col�legiats 
- Comissió d’Hisenda i Comptes 
Felio Bauzá Martorell 
Natividad Estaràs Tobín 
- Comissió d’Assumptes Generals 
Francesc Boscana Ripoll 
Miguel Torres Bujosa 
- Consorci d’aigües 
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Titular Miguel Torres Bujosa 
Suplent Felio Bauzá Martorell 
- Consorci de Turisme 
Titular Francesc Boscana Ripoll 
Suplent Natividad Estaràs Tobín.   
 
SUBSANACIÓ DEFICIÈNCIES DETECTADES PEL CONSELL DE MALLORCA EN LA 
APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA SEGONA MODIFICACIÓ PUNTUAL N.N.S.S. EN 
COMPLIMENT DE SENTÈNCIA DEL TRIBUNAL SUPREM DE DATA 19 DE MAIG DE 2004 
Donada compte a de la proposta dictaminada favorablement per la Comissió 
d’assumptes Generals d’aprovar les subsanacions detectades pel Consell Insular en 
el Tom corresponent a l’aprovació provisional de las Normes Subsidiàries de 
Valldemossa  elaborat per l’enginyer de Camins Canals i Ports Carlos Vázquez 
Rovira i l’enginyer Industrial Miguel Pascual per donar compliment en els seus 
estrictes termes a la sentència del Tribunal Suprem dictada en Cassació de data 19 
de maig de 2004, autos 515/97, interposat per la Sra Dª Margarita Romero 
Menéndez-Valdés contra l’acord de la Comissió Insular d’Urbanisme del Consell de 
Mallorca de data 27 d’octubre de 1995 per el que s’aprovà definitivament la revisió 
de las Normes Subsidiàries, així com de sol�licitar expressament l’exoneració de 
l’elaboració de l’estudio d’impacte ambiental. 
Així mateix s’indica als Srs. Concejals que la deficiència ha consistit en un error en 
la llegenda dels plànols AP3 i que per tant es presenta un nou plànol AP3 que 
substitueix al que hi ha en el documento aprovat provisionalment on es corregeix 
l’error material que s’explica en la Memòria de la Complementació de 
Prescripcions  
Després del exposat la Corporació per unanimitat i aconseguint el quòrum de la 
majoria absoluta (majoria absoluta) cinc vots a favor de l’equip de Govern i quatre 
vots a favor del PP 
1º- Aprovar la cumplimentació de prescripcions del tom corresponent a l’aprovació 
provisional, plànol AP3 (modificació llegenda) 
2º-Sol�licitar l’exoneració de l’elaboració de l’Estudi d’Impacte Ambiental 
3º-Remetre l’expedient al Consell de Mallorca, Comissió Insular d’Urbanisme, 
Territori per la seva aprovació definitiva si procedeix. 

 
DESIGNACIÓ  DE DUES FESTES LOCALS PER 2008 

Es dona  compte de la proposta de l’equip Govern de fixar els següents  dies festius 
per Valldemossa : el 28 de juliol, dilluns ( Santa Catalina Tomàs) i 31 de desembre, 
dimecres (dissabte de Cap d’any) 
Intervé el regidor del P.P. Sr. Felio Bauzá  dient que no estan d’acord proposant 
que es procuri que per cada any es triïn festes fixes com Santa Catalina Tomàs i 
Sant Bartomeu i que amés consideren que el dia 31 es des de el punt de vista 
laboral molt fluix 
Després del exposat es sotmès a votació la proposta essent aprovada per cinc vots a 
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favor de l’equip de Govern i quatre en contra del P.P. els següents festius: el 28 de 
juliol, dilluns (Santa Catalina Tomàs) i 31 de desembre, dimecres (dissabte de Cap 
d’any). 
 
ADHESIÓ AL FONS MALLORQUÍ DE SOLIDARITAT. 
ATESA la proposta feta pel Fons Mallorquí de Solidaritat i Cooperació, organisme 
que orienta els seus esforços a contribuir des de l’àmbit mallorquí, el 
desenvolupament dels països del Tercer Món, mitjançant un fons econòmic que 
financi projectes de cooperació als països en vies de desenvolupament i campanyes 
de sensibilització a Mallorca sobre la cooperació internacional, 
Primer: Manifestar l’adhesió d’aquesta corporació al Fons Mallorquí de Solidaritat i 
Cooperació i acceptar els seus Estatuts. 
Segon: Assumir el compromís de dotar pressupostàriament una partida, per 
aportació anual al Fons Mallorquí, amb destinació al fiançament de projectes 
prèviament aprovats pels socis en Assemblea General. 
Tercer: Expressar la voluntat d’incrementar les responsabilitats econòmiques 
d’aquest Ajuntament vers el Tercer Món apropant-les, any rere any, al 0,7 % de 
pressupost ordinari recomanat per les Nacions Unides. 
Quart: Designar un representant de l’Ajuntament davant el Fons Mallorquí de 
Solidaritat i Cooperació. 
Cinquè: Notificar aquests acords a la Comissió Executiva del Fons Mallorquí, per tal 
que l’assemblea General ratifiqui la sol�licitud d’adhesió de l’Ajuntament de 
Valldemossa adquireixi la condició de soci del Fons. 
Es sotmet a votació la proposta d’adhesió al Fons Mallorquí aprovant-se  per 
unanimitat amb cinc vots a favor de l’equip de Govern i quatre vots a favor del 
Partit Popular. 
 
PROPOSTA D’ALTA EN LA FELIB I BAIXA A L’AMIB 
A continuació el regidor Sr. Gregorio Estarellas dóna explicacions del per què es  
proposa que l’Ajuntament de Valldemossa es doni d’alta a la Felib i per tant cursar 
la baixa en l’Amib, justifica la proposta indicant que a la Felib hi son la majoria 
dels municipis i el Consell de Mallorca, amés no es considera necessari estar a dues 
associacions. 
Respon el regidor del P.P. Sr. Boscana que considera que es un error donar-se de 
baixa de l’Amib que dona subvencions per tant proposa que si es dona d’alta en la 
FELIB es mantingui també a l’Amib. 
Per últim intervé novament el sr. Estarellas dient que reitera la conveniència de 
donar-se d’alta en la Felib, no per raons politiques, ja que hi ha municipis de 
diferents partits politics i que amés el Consell Insular l’aconsella. 
Després del exposat per cinc vots a favor de l’equip de govern i quatre en contra 
del P.P. s’acorda: 
1º. Donar-se d’alta a la FELIB 
2º Donar-se de baixa a l’AMIB  
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APROVACIÓ NOU CONVENI AMB L’AJUNTAMENT DE PALMA PER TRASLLAT AL CENTRE 
SANITARI MUNICIPAL DE PROTECCIÓ ANIMAL ELS CANS ABANDONATS 
Es dona compte del nou conveni remes per l’Ajuntament de Palma de Mallorca el 
qual ha estat informat favorablement per unanimitat per la Comissió Informativa, i 
una vegada assabentats del seu contingut, la Corporació per unanimitat  5 vots del 
equip de Govern i 4 del P.P acorda aprova el següent conveni 
CONDICIONS 
Primera.- L’Ajuntament de Palma autoritza als Ajuntaments dels municipis que 
integren la mancomunitat de ..... per l’ingrés d’animals de companyia a les 
caneres de l’indicat Centre Sanitari Municipal (c.s.m.) de protecció animal Son 
Reus, per tal que hi puguin traslladar-hi els animals abandonats i recollits al 
municipi de Valldemossa, la dita autorització estarà condicionada a la disponibilitat 
de caneres al Centre, atesa l’obligatorietat de cobrir primordialment, el servei en 
el terme municipal de Palma. 
Segona.- S’haurà d’observar en tot moment el que estableix el Reglament de 
Serveis del Centre Sanitari del Centre Sanitari Municipal de l’Ajuntament de Palma 
i altre legislació aplicable. 
Tercera.- L’ingrés de cada animal, prèvia la corresponent tramitació administrativa 
per part del respectiu Ajuntament, anirà acompanyada d’un butlletí (annex I) 
degudament emplenat i segellat pel citat Ajuntament, que s’haurà de lliurar a 
l’administració del C.S.M. de Son Reus. Sense el lliurament del butlletí no 
s’admetrà l’ingrés. En qualsevol cas la relació serà sempre de l’Ajuntament de 
Palma amb l’Ajuntament del municipi interessat, i mai amb els titulars dels 
animals. 
Quarta.- L’Ajuntament de Valldemossa, s’encarregarà del transport de cada animal 
fins al Centre de Son Çreus, podent-ho fer el mateix propietari o tenidor de 
l’animal, sempre i quan presentin el butlleti convenientment emplenat i segellat. 
L’horari d’entrada serà de les 8 a les 13’30 hores. 
Quinta.- La permanència mínima dels animals internats al C.S.M. de Son Reus serà 
la marcada per la Llei 1/1992 de 8 d’abril, de protecció d’animals que viuen a 
l’entorn humà, i reglament que la desenvolupa. 
Sexta.- L’Ajuntament de Palma mitjançant la pagina web del Centre actualitzarà 
diàriament el llistat de cans albergats al Centre amb expressió de les seves 
característiques i procedència, a efectes de la seva recuperació o adopció. 
Sèptima.- L’Ajuntament de Palma oferirà un servei de vigilància permanent de les 
dependencies durant 24 hores els 365 dies de l’any aixi com servei veterinari 
permanent. 
Octava.- L’Ajuntament interessat abonarà a l’Ajuntament de Palma per la 
utilització de les seves instal.lacions les taxes municipals vigents per cada 
anualitat, les quals es lliuraran anualment a la Mancomunitat de ............. un cop 
aprovades. 
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Així mateix en base a les millores introduïdes al Centre Sanitari Municipal de 
protecció animal, s’abonaran les següents quantitats anuals en concepte de 
contribució a les despeses generals del Centre segons el numero d’animals allotjats 
al Centre per any : 
 6 a 20 animals         300,00 
            21 a 50 animals       500,00 
            51 a 100 animals  1.000,00 
            + de 100 animals  3.000,00 
En qualsevol cas les esmentades quantitats seran actualitzades anualment en base 
a l’informe emes al respecte per l’economista municipal i així mateix es lliuraran a 
la mancomunitat de ........ 
Novena.- Els Batles dels Ajuntaments interessats en aquest conveni, designaran una 
persona responsable per al seguiment avaluació del seu desenvolupament. 
Dècima.- La duració del present conveni serà d’un any prorrogable automàticament 
pel mateix període salvat que qualcuna de les parts o ambdues es manifestin en 
contra, com a mínim amb dos mesos d’antel.lació. 
 
EXPEDIENT PER A LA MODIFICACIÓ DE LES TARIFES D’AIGUA POTABLE 
Estudi de costos del servei de subministrament d’aigua potable i proposta 
d’actualització de tarifes 
 
A continuació es dona conte de l’expedient iniciat per l’actualització de les tarifes 
per el subministrament de aigua potable degut a que les actuals daten del any 1996 
i el servei es deficitari, per això per part de l’enginyer Sr. Joan Canals s’ha 
elaborat un estudi dels costos del servei amb les propostes de tarifes que avui se 
sotmeten a plenari per a la seva aprovació inicial. 
Recorda el Sr. Batle que l’anterior Consistori es varen consensuar les modificacions 
de les ordenances fiscals i que aquesta per la seva complexitat es va deixar 
pendent de fer l’estudi però que tots els grups politics estaven d’acord que era 
necessària la seva actualització. 
Intervé el regidor Felio Bauzá del P.P. dient que l’oposició ha de ser responsable,es 
cert que el servei es deficitari però votarem en contra ja que l’Ajuntament deu 
recolzar als veïnats i aqueta pujada es molt forta i penalitza als veïnats de 
Valldemossa per tant proposam que la pujada sigui de forma gradual i que el 
dèficit es sufragi amb aportacions del turisme. 
Insisteix el Sr. Batle que el servei es molt deficitari, pagam l’aigua a 0´22 m3 i 
facturam a 0’24 m3, les tarifes proposades son per que el servei sigui equilibrat, 
per últim recordar-li que aquest estudi  s’encomanà per l’anterior equip de govern 
Desprès del exposa’t la Corporació per cinc vots a favor de l’equip de Govern i 
quatre vots en contra del P.P acorda 
1º’aprova provisionalment les següents t tarifes: 
TARIFES PER BLOCS DE CONSUM. 
Interval (1)  bloc percentatge metros cúbics preu/m3 import € 
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Fins 60 m3  1 76’15% 122.677 0’62  76.023,02          
De 60 a 120 m3 2  8’60%   29.965           0’86 25.769,90 
De 120 a 300 m3 3  3,10%     4.994           1’84                  9.188,96 
> de 300 m3  4    2,5%     3.464            2,76                 9.560,64 
                                          100%           161.100          0,748              120.542,52 
2º Remetre el present acord i l’estudi a la Comissió de Preus del Govern Balear per 
la seva aprovació 
3º Publicar l’acord d’aprovació provisional al BOIB durant el termini de 30 dies 
hàbils durant els quals, els interessats podran presentar les reclamacions que 
considerin oportunes, en el supòsit cas que no es presentessin reclamacions, 
l’acord provisional s’entendrà automàticament elevat a definitiu, sense necessitat 
d’altre acord plenari. 
El present acord i el text íntegre de l’ordenança es publicarà en el BOIB B  

 
ORDENANÇA PREU PUBLIC ESCOLA DE MUSICA. 

Es dona compte de la proposta de establir una taxa per el serveis de classes de 
musica la qual a esta dictaminada favorablement per la Comisso de Hisenda amb 
l’abstenció del P.P. 
A continuació es dona els arguments que han impulsat la proposta de que els 
alumnes col�laborin amb una tarifa. 
Per part del P.P. es diu que votaran en contra ja que  no estan d’acord que el 
servei s’hagi de pagar i que edemes esta subvencionat por el Govern 
Es respon que es tracta de una petita aportació, que no es bo que les classes siguin 
del tot gratuïtes i que pot se  que el pròxim curs no es rebi   la subvenció 
Edemes el regidor Antoni Colom diu que a la passada legislatura ja hi havia una 
proposta de preus es a adir que no es una cosa nova. 
Tras la rectificació l’ata resta aprovada per unanimitat 
Acte seg 
Tot seguit es sotmès a votació la aprovació inicial de la següent ordenança Fiscal, i 
la Corporació per cinc vots a favor del equip de Govern i quatre en contra del P.P. 
acorda 
1º Aprovar de forma provisional la ordenança 
2º exposar-la al públic per plaç de 30 dies mitjançant edicte al BOIB i en el 
supòsit de que no es presentin sugerencies  el acord provisional esvindra definitiu 
sense necessitat de adopció de un nou acord publicant el text íntegre de la 
ordenança de conformitat con l’establert al art 17 Real Decret Legislatiu 2/2004 
de 5 de març del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals.  
 

PREU PUBLIC  PER EL  SERVEI DE CLASES  DE MUSICA MUNICIPAL  
1.Fonament i naturalesa 
Aquest Ajuntament conforme autoritza l’article 106 de la Llei 7/1985 de 2 d’abril, 
Reguladora de les Bases de Regim Local i d’acord amb el que preveu l’article 41 de 
la Llei   Reguladora de les Hisendes Locals, estableix  el preu públic per la 
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Prestació de serveis municipals de classes de musica, que es regularà per la present 
Ordenança, redactada d’acord amb l’article 16 del R.D.L. 2/2004 ja esmentada 
Article 2. Obligació de contribuir 
L’obligació de contribuir neix per la realització dels serveis de classes de música 
Article 3. Fet Imposable 
El fet imposable està determinat per la realització dels serveis naturals que 
realitzin les esmentades activitats o serveis 
Article 4 Subjecte passiu 
Estan obligats al pagament d’aquets preus públics les persones naturals que 
realitzin les esmentades activitats o serveis 
Article 4. Quota tributaria 
El preus públics a què es refereix aquesta ordenança es faran efectius en el 
moment d’efectuar-se la sol�licitud de prestació del respectiu Servei, d’acord amb 
el següent quadre de tarifes. 
Preus per a residents 
Matricula    curs                                                       30€ 
Mensualitat formació bàsica                                   30€ (llenguatge musical, 
instrumental i cor) 
Mensualitat música i moviment                                  10€ ( 1 sessió setmanal) 
Mensualitat per taller vocal o instrumental                 12€ 
Tallers intensius                                                        50€ 
Classes instruments (fora de la formació bàsica         22€ (4 classes mensuals de ½ 
hora) 
Preus per a no residents 
Els anteriors amb un suplement del 50% sense opció a descomptes 
Article 5. Exempcions i bonificacions 
Tindran la bonificació d’un 10% de la quota per les alumnes de família nombrosa 
Tendrán bonificació d’un 10% aquelles famílies que tenguin dos o mes germans 
inscrits a formació bàsica 
Els descomptes no son acumulables 
Hi haurà altres exempcions a proposta dels serveis socials municipal 
Cada any s’haurà de sol�licitar o revisar aquesta bonificació. 
Article 7. Normes de Gestió 
El pagament de la matricula dels curs es realitzarà en el moment de la seva 
tramitació i será irreductible 
Les mensualitats corresponents a les classes es satisfaran mensualment mitjançant 
ingrés bancari 
Si el nombre de sol�licituds de matriculacions a un curs supera les places 
disponibles es donarà preferència en primer lloc als matriculats en anys anteriors i 
en segon llocs als empadronats al terme municipal de Valldemossa  
Disposició final 
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Aquesta ordenança entrarà en vigor i començarà a aplicar-se el dia de la seva 
publicació en el BOIB, quedant en vigor fins la seva modificació o derogació 
expressa. 
 
INFORMACIO ECONOMICA. 
La corporació es dona per assabentada de d’informació econòmica. 
 
MOCIÓ PRESENTADA PER EL PARTIT POPULAR 
El municipi de Valldemossa disposa d’un gran percentatge de població d’edat 
avançada. Concretament existeixen 160 persones majors de vuitanta anys. 
A la legislatura anterior l’Ajuntament de Valldemossa, S’Institut de Serveis Socials i 
Esportius de Mallorca i el Govern de les Illes Balears –tots ells governats pel Partit 
Popular- emprengueren actuacions específiques en matèria de Gent Gran. 
En particular se va adquirir Ca’n Flor per convertir-lo en centre social per a la 
Tercera Edat; es va reformar en una primera fase la planta baixa i en una segona 
etapa el primer pis; es va constituir un servei de menjador; es varen potenciar els 
serveis administratius d’assistència social. 
A mesura que les necessitats augmenten i que els recursos de les Administracions 
es destinen a despeses sanitaris, a dia d’avui aquests serveis van quedant 
insuficients per cobrir les demandes dels veïnats de Valldemossa. 
Tota vegada les Monges Franciscanes de la Congregació de els Filles de la 
Misericòrdia han hagut de tancar el seu Convent de Valldemossa situat al carrer de 
La Rosa,  
Tota vegada aquest edifici ha estat vinculat al poble de Valldemossa amb una tasca 
d’entrega incondicional 
Tota vegada aquest edifici conta amb unes condicions d’espai i de zona ajardinada 
d’una important magnitud, 
El Grup Municipal del Partit Popular  
1.- Sol�licita a l’Ajuntament de Valldemossa a fer les gestions necessàries per que 
aquest edifici passi a formar part del patrimoni municipal. 
2.- Insta a l’Ajuntament de Valldemossa que exigeixi al Govern de les Illes Balears –
del mateix color polític que l’Ajuntament de Valldemossa- a que inclogui aquesta 
inversió en els pressupost generals de la Comunitat autònoma que en aquest 
moment s’estan confeccionant. Concretament, que aparegui aquesta inversió en el 
capítol 6 (codificació territorial núm. 10) del programa corresponent a ajuda 
assistencial de la secció pressupostària d’Afers Socials. 
3.- Insta a l’Ajuntament de Valldemossa a definir el model de gestió i explotació 
d’aquest centre, com a residència i centre de dia pels veïnats de Valldemossa, 
tenint en compte que pot esser una oportunitat per donar feina a sa gent del 
poble. 
4.- Insta a l’Ajuntament de Valldemossa a donar prioritat d’ús d’aquesta residència 
als veïnats de Valldemossa. 
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5.- Insta a l’Ajuntament de Valldemossa a fer les gestions corresponents amb les 
Conselleries d’Hisenda i la d’Afers Socials per tal d’abaratir els costos d’estada i 
manutenció dels usuaris d’aquesta Residència. 
Per tot això, i d’acord amb els articles 91.4 i 97.3 del Reial Decret 2568/1986, de 
28 de novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i 
règim jurídic de les Entitats locals, així com l’article 87 de la Llei 20/2006, de 15 
de desembre, Municipal i de règim local de les Illes Balears, es prega a 
l’Ajuntament s’inclogui aquesta moció/proposició a l’ordre del dia de la sessió 
ordinària del Ple del proper 10 de setembre i es sotmeti a votació. 
Per part del Sr. Batle en primer lloc li recorda que en el plenari d’organització no 
va donar entrada a cap document i en segon lloc li demana que retiri la moció 
degut a que per part de l’equip de govern s’han fetes múltiples gestions amb ses 
monges franciscanes des de que varen tenir coneixement que tancaven el convent i 
a continuació dona lectura de totes les gestions i escrits remesos per la compra de 
l’edifici, per tant considera que la moció es innecessària. 
Després del exposat es sotmès a votació la citada moció quedant rebutjada per 5 
vots en contra de l’equip de Govern i quatre vots a favor del P.P.  
 
PREGUNTES 
1.- Quin Procediment s’ha dut a terme per poder augmentar els efectius de Policia 
Local? 
Respon el Sr. Colom que no s’ha incrementat els efectius de la Policia Local, 
únicament han vengut dos Policies turístics enviats per la Conselleria d’Interior 
com els altres anys. 
Pren la paraula el Sr. Boscana indicant que han vist una factura per la compra de 
200 escuts. 
Se’l respon indicant que es va adquirir aquesta quantitat indicant que és la partida 
mínima que fa l’empresa.  
2.- Qui té capacitat per poder comprometre s’Ajuntament de Valldemossa? 
El Sr. Bauza comenta en l’exposició de la pregunta que aquesta ja ha estat 
contestada mitjançant un decret, posterior a l’entrada de les preguntes del Partit 
Popular, on es nomenen a 19 assessors. 
El Sr. Batle el respon indicant-li que ningú ha compromès res sense que ho sabes 
Batlia i hi donés el vist-i-plau.   
3.- Què entén s’equip de govern per transparència? 
Puntualitza el Sr. Colom que les preguntes es contestaran i no hi haurà dret a 
rèplica i que la present pregunta no és una pregunta de plenari. Si te cap qüestió 
concreta ho expressi al proper plenari.  
4.- Quina planificació d’inversions s’ha efectuat a dia d’avui? 
Respon el Sr. Colom mencionant que durant 20 anys el pressupost de la Corporació 
s’ha aprovat entre els mesos d’abril i juny de l’any en curs, nosaltres els asseguram 
que abans del final de l’any 2007 es durà a ple l’aprovació del pressupost per l’any 
2008. Per primera vegada hi haurà planificació. 
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5.- Quina és sa previsió per adecentar ses aceres i ordenar el trànsit de vianants 
des del nucli des poble fins a s’Escola? 
El Sr. Colom informa que és una actuació que ja s’ha tractat amb la Policia i 
consistirà en tres fases: Modificar la preferència de pas del C/ Venerable Sor Aina; 
estudiar l’accés des de la cantonada del Bar s’Olivera; i la millorar de l’acera. 
Sol�licita la paraula el Sr. Torres dient que el ha fet tot el que ha pogut per 
millorar l’accés però que des de el Consell de Mallorca no li varen fer cas i que el 
regidor de U.M. coneix les gestions realitzades.  
6.- Quins criteris i quins terminis maneja s’Ajuntament per reformar s’Escola Vella? 
Torna respondre el Sr. Colom indicant que és un projecte que està previst 
presentar-ho al Pla d’Obres i Serveis de l’any 2008. 
7.- Com queda el pas perquè tots els usuaris del parking de baix des poble el 
puguin emprar tal i com va negociar el Partit Popular abans de les eleccions? Quin 
termini d’execució tenen aquestes obres? 
Respon el Sr. Colom indicant que en primer lloc es necessita un acord amb la 
propietat i encara hi ha detalls importants de permuta i drets de pas que no s’han 
arribat a concretar. Si no s’arriba a un acord s’haurà d’expropiar, però aquesta via 
retardaria molt el projecte. En aquests moments estam en la mateixa situació que 
quan vostès governaven. 
8.- Quina previsió existeix pel Casal de Cultura? 
El Sr. Colom respon indicant que està subjecte a la reforma de l’escola vella, però 
que aquest any s’hi seguiran realitzant els tallers i cursets. 
9.- Per quin motiu dins els mesos de juliol i agost s’ha descuidat tant el servei de 
neteja amb el conseqüent deteriorament de la imatge de Valldemossa dins plena 
temporada turística i durant ses festes? 
Aquest any hi ha hagut més afluència de gent i a més hem de tenir en compte que 
l’equip de Govern del Partit Popular, fa un mesos, va rescindir el contracte de 
neteja viària per criteris econòmics. 
10.- Per quin motiu no s’ha procedit a reposar les papereres del Port de Sa Marina 
que es feren mal bé amb es temporal? 
El Sr. Colom demana al Sr. Boscana que l’informi de quin dia va fer el citat 
temporal, al no obtenir resposta afirma que falten des de que es varen fer les 
obres a Sa Marina. 
11.- Quin és el reglament d’usos del camp de futbol? 
Respon el Sr. Nadal Torres informant que s’està elaborant el reglament, hi haurà 
una reunió amb tots els grups polítics abans d’aprovar-ho però que tot està 
pendent de la realització del projecte d’activitats. 
12.- Sa gent des poble que no està federada, pot emprar es camp de futbol? 
Torna respondre el Sr. Nadal Torres dient que mentre no hi hagui un reglament 
aprovat, s’ha fet un organigrama d’horaris i en el reglament es puntualitzarà 
aquest tema però de moment s’ha deixat els dilluns el camp lliure per que sigui 
empleat per la gent no federada. 
13.- Com es troba sa situació administrativa des camp de futbol? 
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Torna prendre la paraula el Sr. Nadal Torres informant que s’ha retardat per 
qüestions econòmiques i que el proper dilluns te una reunió amb els tècnics 
encarregats de l’obra per tractar aquest assumpte 
14.- Les instal�lacions noves des camp de futbol, quin grau de compliment tenen de 
ses exigències de sa Federació de Futbol? 
El Sr. Nadal Torres contesta que per part de la Federació s’ha autoritzat el 
començament de la lliga  però han suggerit una sèrie de modificacions, referents a 
l’accés del jugadors i arbitres al terreny de joc i la col�locació d’una barrera que 
delimiti la zona de vestidors, i en breu seran resoltes. 
15.- Per quin motiu no se va tocar Sor Tomasseta a la proclamació de l’Hereva i les 
Dames d’Honor? 
Respon el Sr. Colom demanant si estan segurs de fer aquesta pregunta per que no 
és cert. En un diari es va publicar que no havia sonat Sor Tomaseta i durant la festa 
infantil un periodista va fer un sondeig per consultar-ho i va resultar que les dues 
primeres persones que va consultar deien que si l’havien sentida sonar. A l’equip 
de Govern no acceptem una manipulació amb aquests temes, quan pujaren les 
Hereves va sonar la Balanguera i quan davallaren Sor Tomaseta i hem de tenir en 
compte que la proclamació de les Hereves és un acte recent, en comparació amb 
les festes de la Beata, i que és més be un acte de caire institucional, per això a 
més de Sor Tomaseta va sonar la Balanguera que és l’himne de Mallorca i a més, hi 
ha una moció, de gener de 2006, aprovant per unanimitat per part de tots els grups 
municipals per fomentar l’himne de Mallorca. Per últim creiem que per ses festes 
hi ha d’haver un treball en equip i no s’ha de crear una alarma social. 
16.- Per quin motiu es va fer llevar el cava del sopar de carrers i en canvi es donà 
com a premi al concurs de paelles? 
Respon el Sr. Antoni Colom agrint que millorin la coherència del Pla Municipal de 
Drogues amb aquesta aportació i altres mostres de suport manifestades. També 
aprofita per l’any que ve no hi haurà aquest tipus de premis. 
17.- Per quin motiu es pàrking de Valldemossa va ser gratuït es dies 27 i 28 de 
juliol? 
El Sr. Colom informa que altres anys també ha estat gratuït i es va fer per facilitar 
l’aparcament a la gent que pujava a Valldemossa per les festes.  
El SR. Miquel Torres manifesta que es podrien estudiar els horaris gratuïts ja que es 
perden molts de doblers. 
Torna prendre la paraula el Sr. Colom informant que s’estudiarà per pròxims anys. 
Finalment pren la paraula el Sr. Batle informant als concejals que estant en festes, 
es convida a participar a la gent i que la recaptació d’un matí es pot assumir 
perfectament. 
18.- Quin cost va tenir el trempó ecològic del sopar de fi de festes de La Beata? 
Quina va ser sa procedència dels ingredients que se varen emprar? 
El Sr. Colom diu que degut a que ens ha sorprès la pregunta els contestaré amb bon 
talant. Va ser un acte simbòlic, intentarem comprar els productes elaborats a 
Valldemossa i la resta de producció va mirar de que fos ecològica, comprada la 
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mercadet, a una parada amb certificat de l’administració, de producció ecològica. 
Es va pagar a preu de mercat. 
A continuació s’informa dels preus de les tomàtigues i pebres i en quant a la ceba 
encara no el té però ho informarà al pròxim plenari.  
19.- Per quin motiu a ses festes de Sa Marina varen quedar exclosos els més petits? 
Respon el Sr. Mulet informant que no es va excloure a ningú, si no que es varen fer 
jocs d’aigua però hi podien participar nins de totes les edats. 
El Sr. Miquel Torres proposa que es mantinguin els jocs tradicionals. 
20.- Quina va ser sa planificació de regulació del trànsit a sa berbena de Sa Marina? 
Respon el Sr. Colom dient que la regulació del transit es molt complicada i que 
aquestes festes son molt arriscades. Es va demanar l’opinió de la Policia Local, la 
Guàrdia Civil, Tràfic i el negoci afectat i entre tots es va acordar tancar la 
carretera  per aconseguir un trànsit més fluït i un aparcament més ordenat, així 
com reduir el nombre de participants. El primer es va aconseguir, però l’afluència 
de gent va ser major que altres anys 
21.- Quins donatius ha rebut s’Ajuntament per ses festes? A quant ha pujat sa suma 
i quina destinació ha tingut? 
Pren la paraula el Sr. Colom indicant que s’han recaptat dotze mil quatre-cents 
trenta euros (12.430,00 €) i han servit per pagar les despeses de les festes que 
s’han d’abonar de seguida, però que al pròxim plenari s’informarà detalladament 
del que s’ha pagat amb aquests doblers.  
22.- Per quin motiu es personal de manteniment de s’Ajuntament encara no 
disposa de roba d’estiu? 
Respon el Sr. Colom que això va esser una proposta de la Valldemossa que Volem a 
la passada legislatura, i que la pròxima temporada es farà ja que no hem tingut 
temps de fer-ho en aquesta. 
23.- No troba s’Ajuntament que ja és hora de que comenci sa negociació des 
conveni amb sa policia i es personal laboral? 
El Sr. Colom reconeix que el tema de la regulació sindical és molt important però 
recorda que tan sols fa tres mesos que estan en el Govern i que ells han tingut vint 
anys i que no han fet res. 
24.- Quan sortirà es proper número de sa Revista Valldemossa? La polititzaran com 
sa televisió? 
El Sr. Colom diu que es donarà continuïtat per donar informació de la gestió 
municipal. I en quant a la politització recorda que es va procedir a la revisió dels 
criteris per la utilització de la Televisió per el mateix procediment que es va seguir 
per l’elaboració del decret i anticipa que farà un reglament participatiu que no 
tindrà color polític. 
El Sr. Boscana reitera la seva disconformitat. 
25.- Per quin motiu es regidor d’esports va agrair a tots es col�lectius que 
participaren al torneig de Futbet i en canvi no va dir res de ses dones? 
Respon el Sr. Nadal Torres demanant disculpes per si no les va mencionar. 
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26.- Quin ha estat l’import de la recaptació obtinguda per les màquines d’ORA en 
els mesos de juny, juliol i agost? 
Per part del Sr. Colom se’ls informa de les següents recaptacions: 
Juny  32.474,20 € 
Juliol  30.623,75 € 
Agost  40.485,95 €  
Incideix que aquesta recaptació es un 6,68 % major que la realitzada al mateix 
període de l’any anterior. 
El Sr. Bauzá sol�licita l’inclusió d’una nova pregunta, que no esta al llistat, que diu 
el següent: 
27.- Tenen pensat donar un ús al local del camp de futbol per els joves com 
nosaltres preteníem? 
Respon el Sr. Mulet informant que no han pensat en el seu ús però que no serà pels 
joves ja que en aquest moment estan desfets com a associació. 
 

PRECS 
1.- Pregam es compleixin i es facin complir les senyals de trànsit de Sa Marina que 
prohibeixen aparcar barques i remolcs a diversos punts. 
El Sr. Colom indicant que aquest prec està lligat amb el número 9 i que per tant els 
contestarà conjuntament, indicant que s’estudiarà la presència de la Policia Local 
durant els mesos d’estiu. 
2.- Pregam es facin les gestions oportunes per tal de que es senyal de televisió se 
vegi sense problemes tant al poble com, molt especialment, a Sa Marina. 
Respon el Sr. Colom informant que això no es una qüestió nova, però que el Sr. 
Batle  ha mantingut reunions amb l’empresa per solucionar-ho.  
3.- Pregam es facin les gestions necessàries per obtenir la llicència d’activitats del 
camp de futbol abans de que comenci sa temporada. 
Respon el Sr. Nadal Torres reiterant que el proper dilluns tendrà una reunió sobre 
aquest tema. 
4.- Pregam es tanquin els contenidors i papereres del poble, de Sa Marina i de ses 
urbanitzacions amb casetes de troncs per tal de reduir el seu impacte visual. 
El Sr. Colom manifesta que aquesta sol�licitud ja la varen efectuar, a passades 
legislatures, tant la Valldemossa que Volem con Unió Mallorquina i que tenen 
pensat fer-ho.  
5.- Pregam es disposi de taulons al poble on penjar els anuncis –molt especialment 
els electorals – i es reguli per ordenança la prohibició de penjar i grapar cartells als 
arbres del nostre poble. 
Respon el Sr. Antoni Colom indicant que més que regular-ho s’ha d’insistir en la 
ràpida retirada dels anuncis i cartells electorals per part dels organitzadors un cop 
que els cartells no siguin útils. 
El Sr. Boscana indica que no tendra el recolzament del nostre grup. 
6.- Pregam es posi una passarel�la a Son Maixella per tal d’evitar que sa gent se 
jugui sa vida per agafar es bus. 
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El Sr. Colom indica que això es un tema complexe però que aprofitarem els 
contactes amb les Conselleries amb competències sobre aquest assumpte per si ho 
poden solventar, però indica que no és una competència municipal. 
7.- Pregam es dugui a terme una neteja de la Platja de Sa Marina, així com als 
pedrissos on es va realitzar el concurs de pintura. 
Respon el Sr. Mulet comunicant que els pedrissos tenen una petita taca 
d’aquarel�la per que a un nin se’l va rompre el paper on pintava i va fer una petita 
taca al predis i que la netejaran. 
I en referència a la neteja de la platja el Sr. Colom indica que després de la 
berbena i de la sardinada es va fer una neteja exhaustiva de la mateixa. 
8.- Pregam es faci una neteja efectiva de tot es poble, incloses ses urbanitzacions, 
des de Son Maixella fins a George Sand. 
Respon el Sr. Colom indicant que tendrem dificultats per millorar el servei de 
neteja per motius econòmics. 
Pren la paraula el Sr. Batle indicant que a propers exercici es mirarà de captar més 
recursos per poder fer-ho possible. 
9.- Pregam se reguli es trànsit a Sa Marina en plena temporada d’estiu. 
Aquest prec està contestat amb el número 1 
10.- Pregam es construeixi una piscina municipal, adaptada a sa Gent Gran. 
Respon el Sr. Colom informant que el primer pressupost que es va presentar a 
l’Ajuntament per fer una piscina pública el presentà el seu partit però el principal 
problema sempre ha estat el lloc d’ubicació. Indica que hi va haver l’oportunitat 
de que es mirés de trobar una ubicació al camp de futbol quan es feia la seva 
reforma. També indica que es podria estudiar la millora de la comunicació entre el 
poble i les instal�lacions de la U.I.B. i que aquest any no s’ha pogut utilitzar la 
piscina de la Puresa, com altres anys, per motius aliens a aquest nou consistori. 
El Sr. Bauzá aprofita per sol�licitar que es tingui en compte la instal�lació d’una 
piscina a la futura residència.  
11.- Pregam s’asfalti sa carretera de Valldemossa a Palma. 
El Sr. Boscana indica que hi ha un error al text de la pregunta, indicant que es 
refereix a la carretera de Valldemossa a s’Esgleieta i no a Palma. 
Respon el Sr. Colom indicant que no és competència municipal però que segons 
informació publicades al diaris, hi ha una previsió d’invertir en aquest tram de 
carretera. 
12.- Pregam se canviïn es guarda rails de sa carretera per tal d’evitar amputacions 
als conductors de motos que pateixin un accident. 
El Sr. Colom indica que es tendrà en compte i s’insistirà en aquest tema. 
13.- Pregam se revisin ses maquines d’ORA per tal de maximitzar els ingressos de 
s’Ajuntament per aquest concepte. 
El Sr. Colom informa que a la junta de Govern del passat dilluns es va acordar, 
entre altres, sol�licitar la visita d’un tècnic de l’empresa de Barcelona que va 
servir les màquines per revisar-les. 
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14.- Pregam que en posteriors edicions de ses festes no es polititzin tots els actes 
que es celebren. Pregam que la salutació del Batle al programa no faci comentaris 
polítics en quan al pressupost i sigui una veritable convidada a sa festa.  Pregam 
que no s’utilitzi el pregó per fer crítica injusta als anteriors equips de govern. 
Pregam que els discursos de fi de festes no es converteixin en mitins polítics. 
Pregam que es facin unes festes participatives per tot es poble i no tan sols pels 
seus votants. 
Respon el Sr. Colom indicant que aquest prec son cinc dins un i que els contestarà 
separadament i començant pel darrer.  
En referència al que parla de les festes més participatives indica la gran acceptació 
i participació que han tingut tots els actes i s’hi ha vist molta gent que no es votant 
de cap dels tres partits que estan en el Govern.  Sobre el discurs de fi de festes 
únicament ens hem limitat a vendre el que varem fer i no s’ha criticat a ningú. 
En quant a les crítiques fetes en el pregó, crec que és injust aquest prec per que el 
tenc per escrit i la única expressió que es poden prendre malament es la següent 
que literalment deia: 
“vull tenir un record especial pel meu amic Rafel Estaràs, al cel cia, ja que ell no 
fou a temps de fer-ne cap de pregó, i estic segura que en Rafel hauria parlat del 
seu gran amor per Valldemossa” 
El Sr. Colom demana si això es fer crítica a un equip de Govern, que parla d’una 
persona que ens ha deixat. 
Sobre la salutació del Batle al programa de festes indica que aquesta està dins el 
context de les eleccions de maig i parla dels recursos dels que disposava 
l’Ajuntament en aquell moment.  
El Sr. Bauzá pren la paraula per indicar que la redacció del prec referent al pregó 
ha estat inoportuna i demana retirar-ho. 
Finalment el Sr. Batle agafa la paraula per informar que només han passat 
vuitanta-sis dies des de la presa de possessió i no creu haver fet les festes tan 
malament per rebre tantes crítiques. 
 
I no havent més assumptes que tractar i sent les vint-i-dues hores i quaranta 
minuts, per part del Sr. Batle es declara aixecada la sessió estenent-se la present 
acta i del citat contingut com a Secretaria don fe. 
 

     Vist-i-plau 
     EL BATLE                                                   LA SECRETARIA 

 


